
Van:
Aan:
Onderwerp: Apotex
Datum: vrijdag 17 januari 2020 17:16:17

Hoi , ,

De minister van VWS wil nav gesprek dat hij heeft gevoerd met partijen (waaronder DSM) over mogelijke
doorstart van productiefaciliteit van APotex graag samen met Wiebes een brief sturen naar huidige eigenaar van
Apotex (Aurobindo). Het idee zou zijn om te vragen of ze de fabriek nog even kunnen open laten zodat hiermee
tijd ‘gekocht’ kan worden om het alternatieve business plan vorm te geven. Verzoek kreeg ik binnen via 

Omdat jullie met deze partijen hebben gesprekken hebben jullie hier vast een beeld bij. Zouden jullie volgende
week met vws contact willen opnemen om update van plannen te krijgen(  en/of 

?

Dank!

Vriendelijke groet,

Verstuurd vanaf mijn iPad

4
10.2.e
10.2.e

10.2.e 10.2.e

10.2.e

10.2.e

10.2.e

10.2.e


